

Financial Offer: Providing and Implement Vector Control service in Al-Hol and Roj Camps in -NES.
العرض المالي: تزويد و تنفيذ خدمة مكافحة ناقلات الامراض في مخيمي الهول و روج -شمال شرق سوريا

#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL PRICE (USD)
1	Providing and implementing of the effective insecticide. of the best national brands licensed by the Syrian Ministry of Health, the material pyrethroid (Effective material is Lambda-Cyhalothrin Liquid Formulation) concentration 50 gr/l is canned in container 1000 ml, infects insects by contact or the digestive system, and It does not contain any carbamate or highly toxic phosphorous substances (Validity not less one year). The price includes all necessary materials and tools, and hiring skilled workers workshop specialized in using effective insecticide sprays correctly and safely, in the sites specified by Blumont	توفير و تنفيذ مبيد الحشري فعال من أفضل الماركات الوطنية المرخصة من وزارة الصحة السورية مادة البيرثرويد (المادة الفعالة هي الصيغة السائلة لامدا سيهالوثرين) تركيز 50 جرام/لتر معلب في عبوة 1000 مل، يصيب الحشرات عن طريق للمس او الجهاز الهضمي، ولا يحتوي على أي مادة كيميائية أو مواد فوسفورية شديدة السمية (صلاحية لا تقل عن سنة). السعر يشمل جميع المواد والأدوات اللازمة، وتوظيف ورشة عمالة ماهرة متخصصة في استخدام رش المبيدات الحشرية الفعالة بشكل صحيح وآمن، في المواقع التي تحددها شركة بلومونت	Liter	1,034		
2	Providing and implementing a pyrethroid, of the best national brands licensed by the Syrian Ministry of Health (public health) insecticide that infects insects by contact or the digestive system, the active ingredient is (Lambda-Cyhalothrin), concentration (25 g/l), packaged in a 1000 ml plastic bottle, Itoxic classification according to WHO Standards: mild toxicity, is used safely in populated areas.and It is resistant to radiation and heat, (The validity period is not less than one year) The price includes all necessary materials and tools, and hiring skilled workers workshop specialized in using effective insecticide sprays correctly and safely, in the sites specified by Blumont	توفير و تنفيذ مبيد حشري من أفضل الماركات الوطنية المرخصة من وزارة الصحة السورية من البيرثرويد (الصحة العامة) يصيب الحشرات عن طريق للمس او الجهاز الهضمي. المادة الفعالة (لامدا – سيهالوثرين) تركيز (25 جم/لتر) معبأة في عبوة بلاستيكية سعة (1000 مل، تصنيف السمية وفقاً لمعايير منظمة الصحة العالمية: سمية خفيفة، يستخدم بأمان في المناطق المأهولة بالسكان. وهو مقاوم للإشعاع والحرارة، (مدة الصلاحية لا تقل عن سنة واحدة) السعر يشمل جميع المواد والأدوات اللازمة، وتوظيف ورشة عمالة ماهرة متخصصة في استخدام رش المبيدات الحشرية الفعالة بشكل صحيح وآمن، في المواقع التي تحددها شركة بلومونت	Liter	624		
3	Providing a and implementing effective concentrated tar with at least 90% active ingredient for ease of use (i.e. scorpion/snake insecticide) Viscous liquid that does not contain lumps expiration is not less than one year. The price includes all necessary materials and tools, and hiring skilled workers workshop specialized in using effective insecticide sprays correctly and safely, in the sites specified by Blumont	توفير و تنفيذ قطران فعال مركّز يحتوي على ما لا يقل عن 90% من العنصر النشط" لسهولة الاستخدام (أي مبيد حشرات العقرب/الثعبان) سائل لزج لا يحتوي على كتل انتهاء الصلاحية لا يقل عن سنة واحدة السعر يشمل جميع المواد والأدوات اللازمة، وتوظيف عمالة ماهرة متخصصة في استخدام المبيدات الحشرية الفعالة بشكل صحيح وآمن، في الأماكن المحدد من قبل "بلومونت	Liter	338		
4	Providing and implementing a Rat Trapping Glue Tube, european source (Net weight, not less than 130 g, per tube, Non-toxic, high viscosity) and Validity not less than six months	توفير و تنفيذ غراء مصيدة الفئران أوروبي المصدر (وزن صافي لا يقل عن 130 جرام لكل أنبوب، غير سام، عالي اللزوجة) وصلاحية لا تقل عن ستة أشهر	PCS	4,572		
Total Cost in USD						

- NOTE:
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 - The work must delivered to Al-Hol and Roj Camps, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
 - The offered Price includes transportation, loading, unloading & Implementing and any other cost to deliver and Implementation to Al-Hol and Roj Camps in North East SYRIA.
 - The items requested in the financial offer must be confirmed by WHO.
 - The vendor must provide physical samples and catalogs with clear specifications along with his offer for all items in the financial offer to Blumont office in Al-Hassaka . Otherwise, the offer Will fail technical evaluation and will not proceed to the next stages of evaluation.
 - All the works must be implemented according to the Scope of Work attached.
 - Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.

ملاحظة:

- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- يتم التسليم العمل المذكورة اعلاه الى مخيمي الهول و روج في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
- الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيمي الهول و روج في شمال شرق سوريا .
- يجب أن تكون العناصر المطلوبة في العرض المالي قد تم الموافقة عليها من قبل منظمة الصحة العالمية.
- يجب على المتعهد تقديم عينات مادية وكتالوجات بمواصفات واضحة مع عرضه لجميع بنود العرض المالي إلى مكتب بلومونت في الحسكة. وإلا فإن العرض سيقصى في التقييم الفني ولن ينتقل إلى مراحل التقييم التالية.
- يجب أن يتم تنفيذ جميع الأعمال وفقاً لنطاق العمل المرفق.
- تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنفذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____